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Elva Lasteaed Murumuna  

Hoolekogu koosoleku  protokoll 31.10.2023 nr. 1 - 6/4  

Algus: kell 17.15  

Lõpp: kell 18.50  

Osalesid: K. Abel,; K. Hermann; K. Joost; M . – L. Kapaun; E. Kõnd; J. Kriisa; T. Martis; T. 

Mikkel; T.Põlgast;  A. Reino, H. Sepp 

Puudusid: -   

Päevakord:  

1. Elva Lasteaed Murumuna 2022/2023 õppeaasta õppekasvatustöö kokkuvõte ja 2023a teated.  

 K. Joost 

2. Hoolekogu liikmete tutvustus – K.Joost  

3. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine- K. Joost  

4.  Jooksvad küsimused  

  

1.KUULATI:  

K. Joost tutvustas endise õppejuhi K. Jurken poolt koostatud 2022/23 õppeaasta kokkuvõtet 

aasta õppetööst (vt lisa 2) . Hoolekogu liikmetel küsimusi esitatud kokkuvõtte kohta ei olnud. 

K. Joost tutvustas õppeaasta käivitamisega seotud muutusi ja plaane ( vt lisa3). 

OTSUSTATI 

1. Võtta osa lasteia poolt korraldatud „Unistuste päeva“ õnneloosist 11. detsember 2023.  

2. KUULATI:  

K.Joost palus hoolekogu liikmetel ennast tutvustada  ja küsis kontaktide avalikustamise kohta 

kodulehel. 

OTSUSTATI 

2.1 Lasteaia kodulehel avaldatakse hoolekoguesimehe telefon ja postiaadress ning teiste 

liikmete e – posti aadress.  
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2.2. K. Joost edastab hoolekogu liikmete kontaktid infotehnolooginõunik K. Kroonile, et  

koostada Murumuna hoolekogu meililist.  

3. KUULATI:  

K.Joost tegi ettepaneku valida hoolekogu esimees ja asemees. T. Mikkel tegi ettepaneku valida 

esimeheks  K. Abel. E. Kõnd toetas K. Abeli kandidatuuri. K. Abel nõustus kandidatuuri 

ülesseadmisega . Toimus hääletamine:  

Poolt: 10 liiget  

Vastu : 0 liiget  

Direktor hääletamisest osa ei võtnud.  

K. Joost tegi ettepaneku valida aseesimees. Liige  M. – L. Kapaun tegi ettepaneku esitada 

kandidaadiks H. Sepp.  H. Sepp nentis, et tema on hoolekogus uus liige ja ei sooviks olla kohe 

juhtival koha ning tegi ettepaneku esitada aseseimehe kandidaadiks T. Mikkel. T. Mikkel oli 

nõus.  Toimus hääletamine:  

Poolt: 10 liiget  

Vastu 0 liiget  

Direktor hääletamisest osa ei võtnud. 

Koosolekute protokollijat ei otsustatud valida. Protokollija valitakse igal koosolekul eraldi. 

OTSUSTATI:  

3.1 Elva Lasteaed Murumuna 2023/2024 a. hoolekogu esimees on Mesimummide rühma  

lastevanemate esindaja  Karin Abel.  

3.2. Elva Lasteaed Murumuna 2023/2024 a. hoolekogu aseesimees on Siilikeste rühma  

lastevanemate esindaja Triin Mikkel.  

3.3. Protokollija valitakse igal koosolekul eraldi. 

4. KUULATI:  

K.Joost tegi ettepaneku küsimuste esitamiseks. 
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K. Abel tõstatas küsimuse lapse puuduma teatamise kellaaja osas. Ta nentis, et lapse 

puudumisest teatamine päev ette kella 9.00 ei ole lapsevanemale sobiv aeg. Liiga varajane 

teatamise nõue põhjustab palju mitteteatamata puudumisi ja hommikuse toidu äraviskamist.  Ta 

küsis, mis on kehtestatud nii varajane kellaeg. K.Joost selgitas, et kellaeg on kehtestatud 

sarnaselt kõigis Elva linna lasteaedades seoses toidu tellimisega SA Elva Teenuste poolt. 

Hoolekogu liikmed said avaldada arvamust. Arutleti sobiva kellaja üle. Lapsevanemad 

pakkusid välja teatamise ajaks eelneva päeva kell 12.00. Õpetajate esindaja E. Kõnd selgitas, 

et see ei ole õpetajatele sobiv kellaaeg, kuna lapsed on õues ja valmistuvad söömiseks. Õpetajad 

saavad arvuti taga puudujaid märkida kell 14.00. Leiti, et sel teemal võiks algatada Elva linna 

lasteaedade poolt diskusiooni ja esitada ühiselt ettepanek Elva vallale kellaja muutmise osas.   

M. – L. Kapaun väljendas nördimust, et lasteaia töötajad käituvad mitteprofessionaalselt. Ta on 

kuulnud  töötajaid arutlemas lapse käitumise üle kõvahäälselt üle rühma. M. -L. Kapaun küsis  

direktorilt, kas lasteaial on väljatöötatud juhend, mis toetab uute töötajate sisseelamist K. Joost 

nentis, et töötajaid on instrueeritud, kuid sageli puuduvad uuel töötajal pedagoogilised 

pädevused. Hoolekogu liikmed said väljendada oma arvamust, kuidas nende rühmades  

toimitakse  erivajaduslike teemade lahendamisel. Selgus, et probleeme hetkel ei ole. Lepiti 

kokku, et ühe rühma probleemi lahendamist arutatakse direktori ja teemaalgataja poolt 

omavahel.  

K. Joost palus otsustada järgmise hoolekogu koosoleku kokkukutsumise vajalikkus. Ühiselt 

leiti, et järgmine koosolek toimub detsembrikuu alguses 2023. a. Järgmise koosolekul 

soovitakse kohtuda ühendlasteaedade juhi R.Raiega ning arutada ühendlasteaia hoolekogu 

struktuuri ja tegutsemise põhimõtteid.  

OTSUSTATI:  

4.1  K. Abel võtab puudumise teatamise kellaja muutmise algatamise ettepaneku osas ühendust 

Elva Lasteaed Õnneseen hoolekogu esindajaga. 

4.2  Direktor K. Joost tuletab töötajatele pedagoogilisele koosolekul meelde professionaalset 

käitumist.  

4.3. Järgmine hoolekogu koosolek toimub detsembri alguses ja selle kutsub kokku esimees K. 

Abel  

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/  

Koosoleku juhataja: Kadri Joost                              Koosoleku protokollija: A. Reino 


